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PROTOKOLL NR 2-2023
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben

Tid: Fredag 5 maj 2023
Plats: Öster Malma, Nyköping

Medverkande styrelseledamöter
Matts-Olof Mattsson Urban Nilsson
Jan-Anders Thorud Sebastian Tång
Peter Liljergren Carro Åkersten
Joachim Gunnarsson Anton Joelsson
Tomas Lager

Adjungerad
Mona Sundqvist

INLEDNING, TORSDAG 4 MAJ
Dag Lidén, Svenska Jägareförbundets generalsekreterare, hälsade oss välkommen till Öster 
Malma, presenterade sig själv och berättade lite om vad Jägareförbundet för närvarande arbetar 
med. 
Därefter ägnades en stund åt presentation av den nya styrelsen där alla fick berätta om sig själva 
och hur var och en såg sin roll i SÄK. Styrelsens ansvar och förhållningssätt till varandra och 
gentemot SÄKs organisation i 14 punkter diskuterades, bejakades av alla och fastställdes. Därefter 
fortsatte samtalen för att lära känna varandra. 
Jägareförbundets Stabschef Jihm Forsberg guidade oss genom Laggårn, Jägareförbundets 
högkvarter och tillika rikskansli. Vidare tog Jihm oss på en rundtur i Öster Malma Slott där han 
med inlevelse berättade om slottets historia och om de storheter som bott och verkat där.

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE
Matts-Olof Mattsson tackar alla för gårdagen och förklarade styrelsesammanträdet för öppnat.

§ 2. DAGORDNING

Styrelsen beslutar att
- Godkänna dagordningen.

§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 1-2023.

Styrelsen beslutar att
- Godkänna föregående protokoll och lägga det till handlingarna.

§ 4. INFORMATIONSPUNKT
Matts-Olof informerar om skrivelser som är utsända, bland annat en gemensam skrivelse med 
jakthundklubbarna att stödja FACE och signforhunting men också hur Renmarksutredningen 
fortskrider. I den senare efterfrågas engagemang och stöd från ras- och lokalklubbar. Matts-Olof 
sänder fortlöpande information som underlag för lokalt engagemang.
Styrelsen tackar för informationen
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§ 5. VICE ORDFÖRANDE, ARBETSUTSKOTT OCH KOMMITTÉER
Matts-Olof har samtalat med alla gällande kommittéuppdrag utifrån det som meddelats honom 
efter konstituerande mötet och lämnar följande förslag till kommittésammansättningar.

Redaktionskommitté
Urban Nilsson, ordf.
Matts-Olof Mattsson
Mona Sundqvist

Jaktprovskommitté
Sebastian Tång, ordf.
Jan-Anders Thorud,
Peter Liljergren,
Anton Joelsson,
Tomas Lager,
Bert-Olof Åkerström, adj.
Jens Karlsson, adj.
Jan Zackrisson, adj.
Torkel Norling, adj.

Utställningskommitté
Carro Åkersten, ordf.
Tomas Lager,
Ulf Ottosson, adj.
Patric Ragnarson, adj.
Gunilla Hjerpe, adj.

Avelskommitté
Joachim Gunnarsson, ordf.
Jan-Anders Thorud,
Åsa Magnusson Juberget, adj.
Anders Lundmark, adj.

Datakommitté
Matts-Olof Matsson, ordf.
Peter Liljergren,
Sebastian Tång,
Per Svensk, adj.
Christian Nordin, adj.

Rekryterings-/förmånskommitté
Urban Nilsson, ordf.
Joachim Gunnarsson,
Anton Joelsson, 
Mona Sundqvist,
Emil Engberg, adj.

Extern-/samverkanskommitté
Matts-Olof Mattson, ordf.
Urban Nilsson

SM-Kommitté
Matts-Olof Mattsson, ordf.
JO-förlagets representant
Arrangerande lokalklubbs representant

Nordisk Älghund Union (NÄU)
Matts-Olof Mattson
Sebastian Tång
Jan-Anders Thorud

Styrelsen beslutar att
- Utse Urban Nilsson till Vice ordförande och Mona Sundqvist till adjungerad sekreterare.
- Arbetsutskottet, AU, består av Matts-Olof Mattsson, Urban Nilsson och Jan-Anders Thorud.
- Fastställa kommittéerna enligt det förslag Matts-Olof presenterat.
- Kommittéerna har rätt att adjungera personer vid behov.

§ 6. JAKTPROVSKOMMITTÉN
Många lokalklubbar har berättat om jaktprov som inte kunnat genomföras på grund av bristen på 
jaktprovsdomare. Utbildningsgången för ledhunds-/jaktprovsdomare diskuterades fritt där olika 
förslag och eventuella utvecklingsmöjligheter framkom.

Av hundägare inkommen överklagan för ett jaktprov genomfört inom lokalklubb. Alla berörda
parter är hörda och erforderliga handlingar är inkomna. Ärendet diskuterades ingående. Styrelsen 
konstaterar att fel har begåtts av båda parter.

Plotthundklubbens björnprov. Matts-Olof ställde frågan kring publicering av resultaten i Hitta 
Älghund eftersom det är officiella prov som också numera är championatgrundande för 
älghundarna.
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Sebastian informerar om ledhundsdomarutbildningen som ska vara i slutet av juli och föreslår att 
Tomas utses som ansvarig för den.

Matts-Olof lyfte frågan om projektorganisation kring regelverk 2027.

Vildsvins-SM 2023.

Styrelsen beslutar att
- Uppdra åt Jaktprovskommittén att utreda om jaktprovsdomarutbildningen kan effektiviseras 

med bibehållen kvalitet.
- I enighet med Jaktprovskommitténs rekommendation anmoda lokalklubben att återbetala 

hundägarens överklagandeavgift samt erbjuda ett gratis löshundsprov på älg kommande 
säsong, dvs klubben står för anmälningsavgift och domararvodet.

- Lokalklubben behöver se över sin organisation och behörigheter i Provdata. SÄK kan vara 
behjälplig i frågan.

- Jaktprovskommittén tillsammans med Datakommittén får i uppdrag att behandla frågan om 
björnprovens resultatredovisning. 

- Sebastian informerar i Älghunden om björnprovschampionatet.
- Utse Tomas Lager till ansvarig för ledhundsdomarutbildningen.
- Frågan om projektorganisationen är väckt och diskuteras vidare.
- Arrangerande lokalklubb av kommande Vildsvins-SM, Västsvenska, får i uppdrag att se över 

kriterier för deltagande och även skicka ut inbjudan.

§ 7. AVELSKOMMITTÉN
Förelåg från Gråhundklubben reviderat och av SÄKs/AK godkänt RAS för Gråhund.

RAS Östsibirisk Laika har inkommit från Laikaklubben. Dokumentet är godkänt av Avelskommittén.
RAS för Västsibirisk Laika har inkommit till Avelskommittén och kommer behandlas vid deras 
nästa möte. 
RAS-dokumentet för Rysk-Eruropeisk Laika har kommit i retur med åtgärdspunkter från SKK/AK.
Joachim informerade även om inkorsningsprojektet som diskuteras inom Vita Älghundsklubben. 
För närvarande ligger ärendet hos SVÄs styrelse som måste ta ställning till om tillräckligt med 
engagemang och drivkraft finns inom klubben för att genomföra ett sådant långvarigt projekt. AK 
avvaktar deras beslut.

Joachim informerar vidare att av de 593 jämthundar som är lysta sedan början av 2020, vilket är 
en förhållandevis låg andel av rasens population, har 12,5% haft en ögondiagnos. Fortsatt lysning 
de kommande åren kommer visa faktiska läget inom rasen. 

SÄK/AK arrangerar även detta år ögonlysning i samband med avelskonferensen i Rättvik i augusti. 

En ansökan om bidrag till Ögonprojektet, lika som tidigare, skall skickas till SKK.

Styrelsen beslutar att
- Godkänna RAS för Norsk Älghund, grå att sända till SKK för fortsatt behandling.
- Godkänna RAS för Östsibirisk laika att sända vidare till SKK för behandling.
- Återremittera RAS Rysk-Europeisk Laika till Laikaklubben för revidering i enighet med SKKs 

synpunkter.
- I övrigt godkänna rapporten.
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§ 8. LADIES OPEN
Ladies Open. Carro informerar att planeringsgruppen träffas nästa vecka. Kort därefter skickas 
information med kriterier ut till klubbarna tillsammans med en inbjudan.
Det är tänkt att åtta deltagare tävlar fredagen den 27 oktober inom Östsvenskas 
verksamhetsområde.

Styrelsen beslutar att
- Godkänna informationen.

§ 9. DATAKOMMITTÉN
Matts-Olof informerar om projektet med Barktail. Nästa steg blir att inkorporera medlemslistan. 

Styrelsen beslutar att
- Matts-Olof, Mona, Peter och Urban träffar Barktail för ett första inledningsmöte och 

tillsammans med dem staka ut riktlinjer för att komma vidare.
- Godkänna rapporten i övrigt.

§ 10. AVELSKOMMITTÉN
Förelåg av AK godkänt förslag till reviderat RAS för Rysk-Europeisk Laika.
Övriga rasers RAS diskuterades. Jämthundens är inskickat till SKK/AK. Ett par RAS är på 
sluttampen. Någon klubb har nyligen påbörjat arbetet. Det finns dock klubbar som inte påbörjat 
arbetet med revideringen.
Förelåg protokollsutdrag från SKK/AK med besked om att kommittén föreslå SKK/CS att bevilja 
ögonlysningsprojektet för Jämthund med 50 000 kr ur SKKs utvecklingsfond.

Styrelsen beslutar att
- Godkänna RAS för Rysk-Europeisk Laika att sända vidare till SKK/AK.
- De rasklubbar som ännu inte påbörjat sitt revideringsarbete får i uppdrag att göra det. De bör 

också använda SKKs nya mall för ändamålet.
- I övrigt godkänna rapporten.

§ 11. GDPR
Peter informerar om de grundläggande principer föreningar har att följa. Det är bland annat 
ändamålsbegränsning, uppgiftsminimering, korrekthet och lagringsminimering. 

Styrelsen diskuterade klubbens hantering av personuppgifter och konstaterar att det finns en del 
brister som behöver åtgärdas. 

Styrelsen beslutar att
- Utse Peter till projektledare som också får i uppdrag att ta fram en handlingsplan.

§ 12. RASKLUBBSMÄSTERSKAP, AO-31 OCH A0-33
Turordning av tävlingar och mästerskap samt kriterier för dessa, AO-31 och AO-33.
Frågan är ute på remiss hos rasklubbarna. De inventerar om de har engagerade som kan 
genomföra arrangemangen enligt de riktlinjer som finns. De ska innan den 15/5 inkomma med 
synpunkter och besked om mästerskapen.

Styrelsen beslutar att
- Avvakta svar från rasklubbarna och därefter ta ett möte för att fastställa AO-33 och vid behov 

revidera AO-31.
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§ 13. VIKTIGA DATUM
Mona lyfte frågan om att på hemsidan lägga ut viktiga datum löpande.

Styrelsen planerar för fysiskt möte kring helgen den 29-30 juli i Jämtland.
Avelskonferens och ögonlysning i Rättvik den 11-12 augusti.
Älghunds-SM i Storforsen, Norrbotten den 29 september.
Vildsvins-SM i Västsvenska, Dals Långed, den 8 december.

Styrelsen beslutar att
- Hemsidan uppdateras löpande med aktuella uppgifter.

§ 14. SKK VISION 2030
SKKs remiss gällande Vision 2030 diskuterades.

Styrelsen beslutar att
- Till samtliga klubbar sända ut länken för enkäten som skall besvaras innan den 30 juni. Kopia 

av svaren skickas till SÄK:

§ 15. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE
Blir i Zoom den 22 maj, kl. 19.00.

§ 16. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING
Matts-Olof tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat.

Vid protokollet: Justeras:

Mona Sundqvist Matts-Olof Mattsson
Sekreterare Ordförande
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